
ZAPISNIK
39. sjednice OPCINSKOG vUEaA OPCINE LOVRAN, odriane dana 18. prosinca 2020.
godine, video vezom putem ZOOM platforme, zbog nuZnosti udovoljavanja mjerama socijalnog
distanciranja u vrijeme pandemije virusa COVID-19.

Zapotelo u 17,06 sati.

Pozdravljaju6i nazodne, predsjednik Op6inskog vijeia, Branislav PETKOVIC, upoznao je prisutne
kako vije6nik KOROSAK ima tehnidke probleme prilikom spajanja na online sjednicu pa 6e se u

skladu s moguinostima, javljati moltitelom. Sto se tide glasanja, upoznat je sa obrazloZenjima i
prijedlozima financijskih dokumenata i iste prihva6a jer je i na Odboru za gospodarstvo, kao dlan
Odbora glasao za iste.

Predsjednik Branislav PETKOVIC izvrSio je iprozivku.

Utvrduje se da je sjednici nazolno l2 vije6nika i to: Branislav PETKOVIC, SiniSa VILKE. Marina
ISKRA. Ilan VlSKlC. lgor CUKANOVIC. BoTidar SPASOJEVIC. Vanja TANCABEL. Patricia
JAKUPEC, Neven MOHOROVIEIC, Durdica TANCABEL, Rene DUSEVIC i Natasa MILJAK.

Osim vije6nika Op6inskog vije6a Op6ine Lovran, na sjednici su nazodni: opiinski nadelnik, Bojan
SIMONIe, zamjenik op6inskog nadelnika, Toni DRUZETA, proielnica, Elvira JOVIC BAN.
voditeljica odsjeka za proradun i financije, Jadranka OGNJENOVIC.

Jednoglasno (12 ,,a") je zakljudeno da zapisnik po sluZbenoj duZnosti vodi Marina GRUBESIC, a za
ovjerovitelje zapisnika, dizanjem ruke, jednoglasno (12 ,,a"), su izabrani Patricia JAKUPEC i SiniSa
VILKE.

Predsjednik Op6inskog vijeia oworio je

VUEENI.KA PITAN.IA

Gospotla Marina ISKRA postavilaje pitanje u vezi rekonstrukcije ceste koja vodi od Brajdica prema
lovranskom mulu, trlcnije kada ie zapodeti radovi na rekonstrukciji?
Natelnik SIMONIC upoznao je da je rutu ceste terenski obi5ao s predstavnicima Komunalca d.o.o.,
koji ie izvr5iti radove na rekonstrukciji ceste. Napominje da je sva potrebna dokumentacija i

troikovnik radova spreman. alida podetak radova kasni zbog brojnih izolacija djelatnika Komunalca, a

s obzirom da sejoS zavr5avaju i neki ran ije zapodeti projekti, kao Zahej i i Liganj.

Gospoila TANCABPL postavila je pitanje u vezi sanacije zida u ulici dr. Nilo Cara.
Natelnik SIMONIC objasnio je da je sanacija zida zapoaela nestruano. a kako se isti nalazi u
koridoru koji je pod konzervatorskom zaStitom. Zupanijska rprava za ceste zabranilaje radova. dok
se ne ishoduje sva potrebna dokumentacija i dozvole. Nadelnik napominje da je za sve odluke u vezi
sanacije navedenog zida ovlastio zamjenika Dru2etu. Misli kako sanacija joS nije zapo6ela, jer nr.1e

stigla sva potrebna dokumentacija.

Gospoala MILJAK postavilaje pitanje kakvaje trenutna situacije s koronom u Lovranu, s obzirom da
se todni brojevi viSe ne objavljuju, a na podruaju PGZ ima puno zara2enih, pa pretpostavlja da je i u

Lovranu ista situacija.
Naielnik SIMONIC napominje kako Op6ina Lovran i stoZer Op6ine Lovran vec 2 mjeseca ne dobiva
todne podatke o broju zaraZenih, ali da su todni brojevi objavljeni na web slranicama prigoda.hr i

sluZbenoj stranici PGZ. Juierje bila velika brojka od 18 zaraZenih, no smatra kako to nije brojka
zaraienih od samo jednog dana. Epiderniolog ih nije izvjestio o nekom ZariStu, pa stoga smtra kako su

to rezultati testova od nekoliko dana. Trenutno ima oko 50-60 zaraienih na podruaju opiine Lovran.
Natelnik stoLera CZ DRUZETA, dao je dodatno obrazloZenje po ovom pilanju. Brojka od 18

pozitivnih je broj ka pozitivnih na testovima od nekoliko dana. Trenutno ima 64 COVID pozitivne
osobe na podrudju op6ine. U vrti6uje l0 teta u samoizolaciji. od dega ih je 7 pozitivno, teje 5 grupa u

samoizolaciji. Takoder su 4 ueenika OS pozitivna.
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Gospodin MOHOROVIaIC postavio je pitanje kako napreduje nabavka spremnika za reciklabilni
otpad?
Naielnik SIMONId navodi kako su spremnici stigli u Komunalac d.o.o., tamo su pohranjeni, te treba
biti organizirana podjela spremnika. Zbog smanjenih kapaciteta radne snage uslijed epidemije, smatra
kako ie podjela biti organizirana tek podetkom 202 | . godine.

Kako vi5e nije bilo vije6nidkih pitanja. Predsjednik Opdinskog vije6a istaje zakljudio

Predsjednik Op6inskog vijeca, temeljem dl. 60. stavak 1. Poslovnika, predlaie dopunu dnevnog
reda todkom 18. Dono5enje odluke o odabiru najpovoljnije ponude po raspisanom natjedaju za
prodaju nekretnine u vlasni5tvu Opiine Lovran - 2.i,. 592, oranica od 385 m2, upisana u z.k. ul. i5 I,
k.o. Lovran, te navedenu dopunu daje na glasanje.

Utvrduje se da je jednoglasno (12 ,,2a") usvojena dopuna dnevnog reda.

Utvrtluje se da je jednoglasno (12 ,,2a") usvojen sljededi

DNEVNI Rf,D

1. Usvajanje zapisnika 38. sjednice Opdinskog vije6a Optine Lovran
2. Prijedlog Proraiuna Op6ine Lovran zz 2021. godinu i projekcije Proraiuna za 2022. i

2023. godinu
3. Prijedlog Plana razvojnih programa Opdine Lovran za 2021. godinu i projekcije za 2022.

i 2023. godinu
4. Prijedlog Odluke o izvr5avanju Proraduna Opdine Lovran zz 2021. godinu
5. Prijedlog programa javnih potreba za 2021. godinu

5.1. Programa javnih potreba u obrazovanju i kulturi Optine Lovran za 2021. godinu
5.2, Programa javnih potreba u sportu Op6ine Lovran za 2021. godinu
5.3. Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvenoj za5titi Op6ine Lovran za

202I. godinu
5.4. Programa javnih potreba u podruiju pred5kolskog odgoja i obrazovanja Optine

Lovran za 2021. godinu
5.5. Programa javnih potreba civilnog dru5tva u Opfini Lovran za 2021. godinu

6. Prijedlog Programa utrolka sredstava turistiike pristojbe za 2021, godinu
7. Prijedlog Programa utro5ka sredstava spomeni6ke rente za 2021. godinu
8. Prijedlog Programa gratlenja komunalne infrastrukture u 2021. godini
9. Prijedlog Codi5njeg programa odriavanja komunalne infrastrukture u 2021. godini
10. Prijedlog Odluke o rasporedivanju sredstava Proratuna Op6ine Lovran za redovno

godi5nje financiranje politiikih stranaka i predstavnika izabranih s liste grupe biraia
zastupljenih u Opdinskom vije6u Opdine Lovran zz 2021. godinu

11. Prijedlog Programa poticanja zapoSljavanja i samozapo5ljavanja za 2021. godinu
12. Izvedbeni plan ostvarivanja prava i potreba djece u Op6ini Lovran za 2021. godinu
13. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o privremenoj zabrani izvotlenja radova na podrutju

Op6ine Lovran
14. Utvrdivanje namjene poslovnog prostora u Lovranu, Stari grad 92
15. PGZ, Prijedlog za imenovanje sudaca porotnika za mladei Opdinskog suda u Rijeci
16. Prijedlog Odluke o umanjenju zakupnine u cilju ublaiavanja negativnih posljedica

uslijed pojave pandemije Covid-19
17. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o umanjenju zakupnine
18. Dono5enje odluke o odabiru najpovoljnije ponude po raspisanom natjetaj u za prodaju

nekretnine u vlasni3tvu Opdine Lovran - 2.t.592, oranica od 385 m2, upisana u z.k. ul.
351. k.o. Lovran
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Ad 1. Usvajanje zapisnika 38. sjednice Opdinskog vije6a Op6ine Lovran
Kako se nitko od vije6nika nije javio s prijedlozima ni primjedbama na zapisnik 38. sjednice
Op6inskog vije6a, predsjednik Op6inskog vije6aje zapisnik dao na glasanje.
Utvriluje se da je jednoglasno (12 ,,2a") usvojen zapisnik 38. sjednice Op6inskog vijeda Op6ine
Lovran.

Predsjednik Op6inskog vije6a predlaZe da se obrazloZenja po todkama Dnevnog reda od 2. do 12.
objedine, s obzirom da su sve usko vezane uz Proradun, ali da se po svakoj posebno glasa. Prijedlog
daje na glasanje.

Utv-rduje se da je jednoglasno (12 ,,za't) prihvaden prijedlog predsjednika Optinskog vije6a.

Ad 2. Prijedlog Proraiuna Op6ine Lovran za 2021. godinu i projekcije Proraiuna za 2022. i
2023. godinu
Predsjednik Opiinskog vijeia konstatira da je Odbor za prostomo uretlenje, planiranje, za ititu okoliSa,
stambeno-komunalna i imovinsko-pravna pitanja Opiinskog vijeia Op6ine Lovran, po provedenoj
raspravi, od todke 2. do todke 12., za sve todke koje se odnose na Proradun, jednoglasno (4 ,,2a")
prihvatio prijedloge i upu6uje ih Opiinskom vijedu Op6ine Lovran na razmatranje i usvajanje.
Predsjednik Opiinskog vijeda konstatira da je Odbor za gospodarstvo Op6inskog vijeia Opiine
Lovran, po provedenoj raspravi od toike 2. do todke 12., za sve todke koje se odnose na Proraeun,

.iednoglasno (4 ,,2a") prihvatio prijedloge i upu6uje ih Op6inskom vije6u Op6ine Lovran na
razmatranj e i usvaj anje.

Uvodno obrazloZenje po todkama dala je voditeljica Odsjeka za proraeun i financije, gospoda
OGNJENOVIC. Napominje kako je prijedlog Proraduna dostavljen vije6nicima joS 13. studenog, te
je od tada do 7. prosinca bio i na sarjetovanju sa zainteresiranog jarnoSiu. Prilikom sarjetoranja
zaprimljenoje 6 primjedbi, sve od roditelja djeca vrtiike dobi. kojitraZe da Op6ina Lovran sufinancira
vrtii za drugo isvako sljedeie dijete, te su navedni tro5kovi sufinanciranja planirani Proradunom za
2021. godinu. Istide kako su Proradunom takoder planirani troikovi lokalnih izbora koji predstoje u
nadolaze6oj 2021. godini. Proradun takoder obuhvada velike kapitalne projekte koji se planiraju
realizirati, kao Sto su projekti Urbane Aglomeracije: Uredenje nerazvrstane ceste u poduzetnidko zoni
,,Lokva'', uredenje novog DruStvenog doma i ureclenje izloZbenog prostora Kuie lovranskog Guca.
Proradunom su obuhva6eni iprojekti koji se planiraju financirati preteZno iz vlastitih izvora, kao 5to su
uretlenje zgrade DruStvenog doma Liganj i uretlenje Starog grada u Lovranu, projekt koji se planira
realizirati u suradnji s Liburnijskim vodama kroz projekt ..Libumisjka aglomeracija". Za potrebe
uredenja Starog grada planirano je kreditno zadtLenje u iznosu 10. mil. kuna. Kako je navedeni
projekt trebao krenuti ve6 2020. godine, a nije zbog situacrje s epidemijom, uslijed koje su Libumijske
vode zaustavile sve projekte ve6e vrijednosti, gospotla Ognjenovii napominje kako je dobila potvrdu
iz Liburnijskih voda da 6e u narednoj 2021. godini biti moguie zapodeti s projektom. Takoiler. istide
kako je proradun planiran u skladu s trenutnorn situacijom, s ogranidenim prihodima uslijed svih mjera
zabrane rada ugostiteljima i sl. Kroz prijedlog Odluke o izvr5avanju proraduna planirana je pomo6
gospodarstvenicima na nadin da svoja dugovanja prema Opiini Lovran podmire s moguiom odgodom
od 6 mjeseci ili obrodnom otplatom na 24 mjeseca, bez kamata. Takoiler, planiran je ve6i iznos za
socijalne pomoii, s obzirom da se s obzirom na situaciju odekuje da ie viSe korisnika biti u potrebi za
nekim od oblika pomo6i.

Naielnik SIMONIa istide kako je proradun paZljivo planiran. uzimaju6i u obzir trenutno
gospodarsko okruZenje, ali uz veliku dozu optimizma. Smatra kako postoji mnogo otvorenih
mogu6nosti ialternativnih izvora financiranja, kao 5to su veliki projekti iplanirane kupnje nekretnina
od strane Libumija rivijera hotela. Najavio je kako ie se i sljedede godine kao i do sada provoditi
programi kojima se pobolj5ava i potpoma2e Zivot umirovljenika, djece imladih, a sve u svrhu
poboljianja i unapretlenja Zivotnog standarda svih mjeStana op6ine Lovran.

Predsjednik Op6inskog vije6a otvara raspravu po todkarna od 2. do 12. Dnevnog reda.

Gospotla JAKUPEC postavila je pitanje u vezi sufinanciranja Autotroleja o kojem se ve6 ranije
raspravljalo u viSe navrat4 ali vidi da je sufinanciranje predvideno Proradunom za 2021. godinu.
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Postavlja pitanje je li se razmatrala mogu6nost organizacije prijevoza na drugi nadin, od strane drugih
prijevoznika?

Naielnik SIMONIa odgovara kako se razmatrala mogu6nost organizacije od strane drugih
prijevoznika, no da je u tijeku pregovora i planiranja drugih nadina, Grad Opatija prihvatio sve uvjete
koje je postavio Autotrolej, te su time i druge jedinice dovedene pred gotov din, s obzirom da nije
moguie organizirati prijevoz na nadin da drugi autoprijevoznik obavlja posao prijevoza putnika samo
na podrudju opiine Lovran, odnosno od Ike do okreti5ta Peharovo, jer bi za to bili potrebni veliki
iznosi financiranja kao i osiguranje drugih uvjeta za uredno poslovanje.

Gospodin DUSEVIC istide kako vidi da su za gospodarstvenike planirane neke mjere pomo6i, no
napominje da je istima problem ova godina u kojoj imaju zabranu rada te nemaju izvora prihoda
kojima bi pokrili svoje troikove.

Naielnik SIMONId istide kako je Opdina Lovran i do sada bila vrlo socijalno osjetljiva kada je u
pitanju pokretanje postupka ovrhe, pa ie tako biti i na dalje. No ovrheje nuZno provesti, s obzirom da
Zakonom propisuje da nema otpisajavnih dugova.

Gospoila OGNJENOVIC poja5njava da se navedena odluka pomo6i gospodarstvenicima, odnosno
odgoda otplate.duga odnosi ina dugove koji vei postoje. te koji 6e naslati do kraja godine kao i u

budu6em razdoblju.

Predsjednik Op6inskog vije6a raspravu je zakljudio te se pristupilo glasanju.
Ad 2. Prijedlog Proraiuna Op6ine Lovran za 2021. godinu i projekcije Proraiuna za 2022, i
2023. godinu
Utvrtluje se da je jednoglasno ( l2 ,,2a") donesen sljededi

Zakljutak
Usvaja se Proraiuna Op6ine Lovran zt 2021- godinu i projekcije Proraiuna za 2022. i 2023.
godinu

Ad 3. Prijedlog Plana razvojnih programa Opdine Lovran za2O21. godinu i projekcije za 2022. i
2023. godinu
Utvrduje se dajejednoglasno (12 ..2a") donescn sljedeii

Zakljuiak
Usvaja se Prijedlog Plana razvojnih programa Opdine Lovran za 2021. godinu i projekcije za
2022. i 2023. godinu

Ad 4. Prijedlog Odluke o izvrSavanju Proratuna Op6ine Lovran za 2021. Godinu
Utvrduje se dajejednoglasno (12,,2a") donesen sljede6i

Zakljuiak
Usvaja se Prijedlog Odluke o izvr5avanju Proraiuna Op6ine Lovran za 2021, godinu,

Ad 5, Prijedlog programa javnih potreba za 2021. godinu
5.1. Program javnih potr€ba u obrazovanju i kulturi Opdine Lovran za 2021. godinu
Uwrtluje se dajejednoglasno ( l2 ,,2a") donesen sljede6i

Zakljutak
Usvaja se Program javnih potreba u obrazovanju i kulturi Op6ine Lovran za 2021. goilint.

5.2. Program jaynih potreba u sportu Opdine Lovran za 2021. godinu
Utvrduje se dajejednoglasno (12 ,,2a") donesen sljede6i

Zakljuiak
Usvaja se Program javnih potreba u sportu Op6ine Lovran za 2021. godinu.

4



5.3. Program javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvenoj zastiti Opdine Lovran za 2021. godinu
Utvrduje se dajejednoglasno (12 ..2a") donesen sljede6i

Zakljutak
Usvaja se Program javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvenoj za5titi Op6ine Lovran za
2021. godinu.

5.4. Program javnih potreba u podruiju pred5kolskog odgoja i obrazovanja Opdine Lovran zt 2021.
god in u

Utvrduje se dajejednoglasno (12,,2a") donesen sljededi

Zakljutak
Usvaja se Program javnih potreba u podruiju pred5kolskog odgoja i obrazovanja Op6ine
Lovran za 2021. godinu.

5.5. Program javnih potreba civilnog druitva u Op6ini Lovran za 2021. godinu
Utvraluje se da je jednoglasno (12 ,,22") donesen sljede6i

Zakljuiak
Usvaja se Program javnih potreba civilnog drultva u Opdini Lovran z-a 2021. godinu.

Ad 6. Prijedlog Programa utroSka sredstava turistiike pristojbe za 2021, godinu
Utvrduje se dajejednoglasno (l2..za'') donesen sljedeii

Zakljuiak
Usvaja se Program utroska sredstava turistitke pristojbe za 2021. godinu.

Ad 7. Prijedlog Programa utroika sredstava spomeniike rente za 2021. godinu
Uwrduje se da je jednoglasno ( I 2 ..2a") donesen sljedeii

Zakljuiak
Usvaja se Program utro5ka sredstava spomenitke rente za 2021. godinu.

Ad 8, Prijedlog Programa grailenja komunalne infrastrukture u 2021.
Utvrtluje se dajejednoglasno (12,,2a") donesen sljedeii

Zakljuiak
Usvaja se Program gratlenja komunalne infrastrukture u 2021.

Ad 9. Prijedlog Godi5njeg programa odriavanja komunalne infrastrukture u 2021. godini
Utvrtluje se dajejednoglasno (I2,,2a") donesen sljedeii

Zakljuiak
Usvaja se GodiSnji programa odriavanja komunalne infrastrukture u 2021, godini,

Ad 10. Prijedlog Odluke o rasporedivanju sredstava Proraiuna Op6ine Lovran za redovno
godi5nje financiranje polititkih stranaka i predstavnika izabranih s liste grupe biraia
zastupljenih u Op6inskom vije6u Optine Lovran za 2021. godinu
Utvrtluje se da je jednoglasno ( 1 2,.2a") donesena sljededa

Odluka
o rasporedivanju sredstava Proraiuna Opdine Lovran za redovno godiSnje financiranje
politiikih stranaka i predstavnika izabranih s liste grupe biraia zastupljenih u Op6inskom
vijedu Op6ine Lovran za 2021. godinu.
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Ad. 11. Prijedlog Programa poticanja zapo5ljavanja i samozapo5ljavanja za 2021. godinu,
Utvrrluje se daje jednoglasno ( l2 ..2a") donesen sliede6i

Zakljuiak
Usvaja se Program poticanja zaposljavanja i samozapolljavanja za 2021. godinu.

Ad. 12. Izvedbeni plan ostvarivanja prava i potreba djece u Op6ini Lovran za 2021, godinu
Utvrtluje se dajejednoglasno (12 ,.2a") donesen sljedeii

Zakljutak
Usvaja se lzvedbeni plan ostvarivanja praya i potreba djece u Op6ini Lovran za 2021. godinu.

Ad 13. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o privremenoj zabrani izvodenja radova na podrutju
Opdine Lovran
Predsjednik Op6inskog vijeia konstatira daje Odbor za prostorno uredenje, planiranje, za5titu okoli54
slambeno-komunalna i imovinsko-pravna pitanja Op6inskog vije6a Opiine Lovran, po provedenoj
raspravi, jednoglasno (4 ,,2a") prihvatio prijedlog i upuiuje ga Opiinskom vijeiu Op6ine Lovran na
r azmatr anje i usvaj anje.

Predsjednik Op6inskog vijeia konstatira da je Odbor za gospodarstvo Op6inskog vije6a Op6ine
Lovran, po provedenoj raspravi, jednoglasno (4 ,,2a") prihvatio prijedlog i upu6uje ga Op6inskom
vijecu Opcine Lovran na razmatranje i usvajanje.

Naielnik SIMONId navodi kakoje ve6 ranije bilo rijedi o ovoj Odluci. Op6ina Lovran obavje5tenaje
od strane nadleZnog ministarstva da je donesena odluka kako izvrSno tijelo ne moZe odludivati o
privremenoj zabrani, nego je to stavljeno pod ingerenciju Op6inskog vije6a. Smatra kako 6e to mo2da
u nekim trenutcima hitnog postupanja i dono5enja odluke dovesti do problema, ali Op6ina Lovran
mora djelovati u okviru zakona.

Gospotla MIIJAK postavlja pitanje moZe li Vije6e ovlastiti nadelnika da sam odluduje o pojedinim
hitnim sludajevima kadaje nuZna dozvola produZenja radova.

ProCelnica JOVI6 BAN istide kako Zakon ne predvitla takvu moguinost.

Predsjednik Opiinskog vije6a zatvorioje raspravu, te se pristupilo glasanju.

Utvrtluje se da je jednoglasno (12,.2a") donesena sljede6a

Odluka
o izmjeni Odluke o privremenoj zabrani izvotlenja radova na podruiju Op6ine Lovran.

Ad 14. Utvrtlivanje namjene poslovnog prostora u Lovranu, Stari grad 92
Predsjednik Op6inskog vije6a konstatira daje Odbor za prostomo uredenje, planiranje, za5titu okoli5a,
stambeno-komunalna i imovinsko-pravna pitanja Opdinskog vije6a Opcine Lovran, po provedenoj
raspravi, prihvatilo prijedlog Odluke da se poslovni prostor u Lovranu, Stari grad 92, povr5ine 23,20
mr namijeni za djelatnosti iz grupe I - catering, po podetnoj cijeni od 70,00 kn mr/mjisedno i grupe
III- skladi5ni prostor, zdravljak, po podetnoj cijeni od 50,00 kn m2lmjesedno.

Predsjednik Opiinskog vije6a konstatira da je Odbor za gospodarstvo Opiinskog vije6a Opdine
Lovran, po provedenoj raspravi, prihvatilo prijedlog Odluke da se poslovni prostor u Lovranu, Stari
grad 92, povriine 23.20 m2 namijeni za djelatnosti iz grupe I - catering, po poaetnoj cijeni od 70,00 kn
mr/mjesedno i grupe III- skladi5ni prostoi, zdravljak, po poeetnoj ci.leni oa 5O,OO kn m)/mjesedno.

Naielnik SIMONIa navodi da se radi o prostoru u Starom gradu gdje je bicikla, taj prostor Opiina
Lovran dobilaje u sporu s gosp Komendanovidem. Smatra kako treba oZivjeti sve te takve prostore po
Starog gradu. Navedeni prostor je odi5ien. te je ispod navedenog prostora pronaden podzemni prostor
ispunjen vodom, koja je ispumpana.
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Utvrduje se dajejednoglasno ( I2 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
o namijeni poslovnog prostora u Lovranu, Stari grad 92, povrline 23,20 m2 za djelatnosti iz
grupe I - catering, po podetnoj cijeni od 70,00 kn m2lmjeseino igrupe Ill- skladisni prostor,
zdravljak, po poietnoj cijeni od 50,00 kn m2lmlesetno.

Ad f5. PGZ, Prijedlog za imenovanje sudaca porotnika za mladei Op6inskog suda u Rijeci

Predsjednik Op6inskog vijeda upoznao je kako nije zaprimljen nijedan prijedlog.

Ad 16. Prijedlog Odluke o umanjenju zakupnine u cilju ublaZavanja negatiynih posljedica
uslijed pojave pandemije Covid-19
Predsjednik Op6inskog vije6a konstatira da je Odbor za gospodarstvo Opiinskog vije6a Opiine
Lovran, po provedenoj raspravi, prihvatilo prijedlog Odluke o umanjenju zakupnine u cilju
ublaZavanja negativnih posljedica uslijed pojave pandemije Covid-19 iupuduje Op6inskom vije6u
Opiine Lovran na razmatranje i usr ajanje.

Naielnik SIMONIa navodi kako je uzet model Odluke za koji se smatralo da je najbolji u ovom
trenutku s obzirom na trenutnu situaciju u kojoj je nu2no pomoii gospodarstvenicima kojima je
onemoguien rad.

Gospodin DUSEVIC postavio je pitanje koliko Opiina Lovran uprihodi od najmova?
Natelnik SIMONIa napominje kako su zakupci poslovnih prostora zadovoljni s Opdinom Lovran
kao najmodavcem, jer im se puno ide na ruku. U razgovoru sa zakupcima, saznao je kako su najmovi
koji napla6uje Op6ina Lovran puno niZi od najmova koje pla6aju zakupci poslovnih prostora privatnih
vlasnika.
Gospotla OGNJENOVIC napominje kako Opiina Lovran vei od ranije pomaZe zakupcima na na6in
da se zimi ne napla6uje najam terasa, Sto im je velika olak5ica. S obzirom na navedeno, prihod Op6ine
Lovran varira" paje on tako zimi oko 130.000 kn, te ljeti oko 200.000 kn mjesedno, Sto predstavlja
godiSnji prihod od oko I mil. kuna.

Gospodin TANCABf,L postavio je pitanje Sto je s ugostiteljirna koji ne smiju raditi?
Naielnik SIMONIC podsjetio je kako je Opcinsko vijece joS u travnju donijelo odluku o obustavi
obraduna zakupnine za ugostitelje koji ne smiju raditi prema Odlukama StoZera CZ RH.

Predsjednik Op6inskog vije6a zatvorio je raspravu, te se pristupilo glasanju.

Utvrduje se da je jednoglasno (12 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
o umanjenju zakupnine u cilju ublaiavanja negativnih posljedica uslijed pojave pandemije
Covid-19.

Ad 17, Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o umanjenju zakupnine

Proielnica JOVIC BAN, dala je uvodno obrazloienje po ovoj todki, napominju6i kako je izmjena
predloZena iskljudivo zbog mogu6ih dvojbi do kojih bi moglo do6i prilikom radunanja mjeseinog
iznosa zakupnine u periodima u kojima je zabranjen rad navedenim subjektima.

Kako se nitko nijejavio za raspravu, pristupilo se glasanju po ovoj todki.

Uwriluje se dajejednoglasno (12 ,.2a") donesena sljede6a

Odluka
o izmjenama Odluke o umanjenju zakupnine.
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Ad. 18. donoSenje odluke o odabiru najpovoljnije ponude po raspisanom natjeiaju za prodaju
nekretnine u vlasni5tvu Op6ine Lovran -z.i,592, oranica od 385 m2, upisana u z.k ul. 351, ko.
Lovran
Uvodno je proielnica JOVIC BAN upoznala kako je na 32. sjednici donesena odluka o prodaji
navedene destice. Kako je javno otvaranje ponuda bilo I 4. prosinca 2020. godine, ova todka je dodana
kao dopuna, zbog brzine postupka. Zaprimljena je jedna ponuda, ponuditelja Miodraga Kustudiia ito
na iznos od 189.100,00 kn. Kako iznos ponude prelazi propisani iznos o kojem op6inski nadelnik
moZe sam odludivati, ponuda je upuiena op6inskom vijedu na razmatranje i odludivanje.

Kako se nitko nijejavio za raspravu, pristupilo se glasanju po ovoj todki.

Utvrduje se da je jednoglasno (12 ,,2a") donesena sljededa

Odluka
o odabiru najpovoljnije ponude po raspisanom natjetaju za prodaju nekretnine u vlasniStvu
Op6ine Lovran - z.i. 592, oranica od 385 m2, upisana u z.k. ul. 351, k.o. Lovran. Kao
najpovoljnija, prhva6a se ponuda ponuditelja Miodraga Kustudida i ovla56uje se naielnik
Optine Lovran na sklapanje kupoprodajnog ugoyora po cijeni iz ponude.

Kako nitko od prisutnih vijeinika vi5e nije imao pitanja, Predsjednik Op6inskog vije6a, zahvalio se

svima na radu Vijeia i u 18,15 sati zakljudio 39. sjednicu Op6inskog vijeda Opiine Lovran.

Dovrseno u 18,15 sati.

Zapisnilar:
Marina Grubesii

Predsjednik Opdinskog vijeda:
Branislav Petkovi6

Ovjerovitelji zapisnika

Patricija Jakupec

Sini5a Vilke
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